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SLOVO MÁ STAROSTA 

Vážení spoluobčané, 

úvod tohoto článku opět věnuji krátké zprávě z jednání 

zastupitelstva městyse. Od posledního vydání zpravodaje,  

v němž jsem krátce popsal postup rozhodování o hlavních 

projektových záměrech rady městyse, se totiž zastupitelé sešli 

dokonce dvakrát. 

Nejprve se uskutečnila důležitá schůze 11. listopadu. 

Ústředním bodem zkráceného programu bylo projednání 

podmínek Smlouvy o budoucí kupní smlouvě budovy č. p. 

308 (Bílý dům), která byla následně 21. listopadu podepsána. 

Základní podmínkou této smlouvy je nejpozději do jednoho 

roku uzavřít vlastní kupní smlouvu, na základě, které bude 

převedena prázdná budova do vlastnictví městyse včetně 

okolních pozemků. 

Další schůze se uskutečnila 11. prosince. Po nezbytných 

administrativních úkonech, po základních hospodářských 

bodech jednání, byl zastupiteli schválen Rozpočet městyse 

na rok 2020 a Rozpočtový výhled městyse na rok 2020–2022. 

Následně pak z důvodu novely zákona o místních poplatcích 

byly zrušeny bez náhrady OZV č. 6/2016, o místním poplatku 

za lázeňský nebo rekreační pobyt a OZV č. 8/2016, o místním 

poplatku z ubytovací kapacity.  

Nově pak byla ze stejného důvodu schválena Obecně 

závazná vyhláška č. 3/2019 o místním poplatku ze psů, která 

nabývá účinnosti 1. ledna 2020 a Obecně závazná vyhláška 

č. 4/2019, o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání  

a odstraňování komunálních odpadů, která nabývá 

účinnosti 1. ledna 2020. Zastupitelé v rámci ní souhlasili, aby 

výše poplatku na osobu/rok zůstala ve výši 480 Kč. 

Program pokračoval schválením Dodatku č. 1  

k Veřejnoprávní smlouvě o přenosu příslušnosti  

k projednávání přestupků č. 2018/2 V s městem Litoměřice, 

na základě něhož, se zvyšuje cena za projednávané 
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přestupky našich občanů. Dále bylo schváleno tzv. 

„Prohlášení vlastníka“, což je dokument, kdy podle 

ustanovení Občanského zákoníku, rozděluje městys své 

právo k nemovité věci na vlastnické právo k jednotlivým 

jednotkám a vymezuje v pozemku, jehož součástí je dům, 

bytové jednotky domu č. p. 402 (osmi-bytovka), který byl  

z rozhodnutí rady určen k prodeji. Závěrem schůze se pak, jak 

bývá zvykem, konala diskuse zastupitelů a přítomných 

občanů. 

Dovolte mi nyní ještě několik krátkých upozornění. V průběhu 

příštího roku se bude tvořit nový rozvojový dokument městyse 

– Plán rozvoje obce. Tento dokument bude tvořen s dotací 

Spolku pro obnovu venkova, jehož je městys členem, podle 

metodiky Ministerstva pro místní rozvoj ČR. Tento dokument 

počítá s maximálním zapojením občanů obou obcí. Proto 

avizuji, že první fází bude anonymní dotazník, jehož 

vyplněním se bude mít možnost vyjádřit a tím zapojit do 

procesu tvorby dokumentu. Po vyhodnocení dotazníků bude 

následovat společné jednání, které za účasti a řízení 

projektového manažera dokument zpřesní. 

Možná si již někteří povšimli instalace hnízd bezdrátových 

rozhlasů. Jejich rozšiřování bude postupně následovat, 

protože současný stav veřejné rozhlasové sítě je již 

neudržitelný. Nákladově řešíme z vlastních prostředků, proto 

je postupná realizace se zápůjčkou nové ústředny nasnadě. 

Zhruba od 10. ledna nového roku bude snadnější pro 

každého jednotlivá hlášení rozhlasu sledovat (i zpětně), 

protože městys připravuje po letech spuštění nových 

webových stránek, které budou pro uživatele přívětivější. 

Rada městyse schválila provedení zákonné úpravy smluvním 

poskytovatelem internetových stránek městyse, a navíc 

souhlasila s nabídkou na instalaci aplikace SENIOR (systém 

užívání pro seniory) a aplikaci V OBRAZE, prostřednictvím níž 

budou tyto stránky moci používat přihlášení vlastníci chytrých 

telefonů.  
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Vážení spoluobčané, domnívám se, že již bylo pro letošek 

dost úřadování. Proto mi dovolte, abych na závěr roku touto 

cestou poděkoval všem, kteří se letos aktivně podíleli na 

správě obou obcí. Chci také poděkovat všem, kteří se 

zasloužili o vstřícný a přívětivý chod úřadu městyse a všem, 

kteří během tohoto roku pod hlavičkou městyse pořádali 

jakoukoliv kulturní, nebo sportovní volnočasovou aktivitu.  

Dále bych chtěl poděkovat všem zaměstnancům servisní 

organizace a pracovníkům VPP, kteří celý rok udržovali 

pořádek v obou obcích, pracovali na údržbě a rozšíření 

zeleně na veřejném prostranství, zajišťovali údržbu veřejného 

majetku. V neposlední řadě provedli výmalbu a úklid 

vybraných prostor školy, čímž bylo možno dodržet termín 

návratu výuky do budovy školy. 

Při této příležitosti patří poděkování celému pedagogickému 

sboru, kdy všichni vstřícně přistupovali k práci a výchově 

mládeže i za zhoršených podmínek po celou dobu 

rekonstrukce školy. Nejen při výuce, ale i v rámci 

mimoškolních aktivit. Připomínám, že se v současné době řeší 

rozvod internetu po učebnách, a záhy budou nové speciální 

učebny vybavovány potřebným nábytkem a dalším 

příslušenstvím. Pak bude záležet už jen na jednotlivých 

učitelích, jak nové prostory dokážou využít a udržet  

v pořádku. 

Zmínil jsem v minulém odstavci mimoškolní aktivity, a proto  

si za Vás dovolím veřejně poděkovat všem organizacím, 

zejména pak těm jejich nadšencům, kteří pracují s mládeží  

a nemalou měrou se tak podílejí na jejich dovednostech  

a výchově vůbec. 

Nakonec jsem si nechal poděkování členům zásahové 

jednotky brozanských dobrovolných hasičů, domnívám se, 

taky rovněž za Vás za všechny. Jsem velice rád, že se 

nemusíme o jejich akceschopnosti přesvědčovat zas až tak 

v našich obcích. Jejich 23 ostrých zásahů (většinou ve dvou 

družstvech) za uplynulé období prosinec 2018–listopad 2019 

však svědčí o tom, že nemají v litoměřickém okrese dobrý 
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zvuk jen tak náhodou! Osobně jsem pak velice rád, že se 

podařilo pro tuto záslužnou činnost vybudovat velice 

důstojné zázemí. Zrovna tak se daří v současném období 

pořídit i techniku na vysoké úrovni. Svůj díl poděkování pak 

patří jejich starším kamarádům, kteří jim pomáhají tuto 

techniku udržovat. 

Vážení spoluobčané, úplným závěrem bych Vám všem chtěl 

upřímně popřát radostné a spokojené prožití vánočních 

svátků, plné pohody v kruhu rodinném i v kruhu těch 

nejlepších přátel a všem dětem pak bohatého ježíška. Přeji 

nám klidné a veselé poslední dny letošního roku. Nechť je rok 

2020 pro všechny úspěšnější než ten minulý. 

Ing. Václav Bešta, starosta městyse 
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INFORMACE ÚŘADU 

 

OTEVÍRACÍ DOBA V DOBĚ VÁNOČNÍCH SVÁTKŮ  

Sběrný dvůr  

ÚT 24. 12. ZAVŘENO   ČT 26. 12. ZAVŘENO 

SO 28. 12. 10.00 – 13.00   NE 29. 12. 14.00 – 17.00 

ÚT 31. 12. ZAVŘENO 

Od 2. ledna platí běžná pracovní doba. 

Úřad městyse  

PO 23. 12. 07:00 – 11:00         PÁ 27. 02. ZAVŘENO 

PO 30. 12. 07:00 – 11:30, 12:00 – 17:00        ÚT 31. 12. ZAVŘENO 

Pošta  

ÚT 31. 12. 07:30 - 11:00 

Všechny ostatní dny normální pracovní doba. 

Na základě vydání nové OZV č. 4/2019 zůstává poplatek za 

odpad pro rok 2020 ve výši 480 Kč/ za osobu, či prázdnou 

nemovitost. 

Termíny vývozů sběrných nádob na komunální odpad pro 

rok 2019/2020. 

Vývozy se budou konat vždy každý sudý týden v pátek. 

Popelnice musí být vystavena vždy do 06:00 hod ráno v den 

svozu a nesmí obsahovat žhavý popel. Na staré samolepky 

se bude vyvážet do konce ledna 2020. Od 07. 02. 2020 musí 

být nalepena samolepka pro rok 2020. 
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Týden Den Datum Samolepka 

44 Pátek 1.11.2019 2/2019 

46 Pátek 15.11.2019 2/2019 

48 Pátek 29.11.2019 2/2019 

50 Pátek 13.12.2019 2/2019 

52 Pátek 27.12.2019 2/2019 

2 Pátek 10.1.2020 2. pol./2019 

4 Pátek 24.1.2020 2. pol./2019 

6 Pátek 7.2.2020 nová 1/2020 

8 Pátek 21.2.2020 1/2020 

10 Pátek 6.3.2020 1/2020 

12 Pátek 20.3.2020 1/2020 

14 Pátek 3.4.2020 1/2020 

16 Pátek 17.4.2020 1/2020 

18 Pátek 1.5.2020 1/2020 

20 Pátek 15.5.2020 1/2020 

22 Pátek 29.5.2020 1/2020 

24 Pátek 12.6.2020 1/2020 

26 Pátek 26.6.2020 1/2020 

28 Pátek 10.7.2020 2. pololetí 2020 

30 Pátek 24.7.2020 2/2020 

32 Pátek 7.8.2020 2/2020 

34 Pátek 21.8.2020 2/2020 

36 Pátek 4.9.2020 2/2020 

38 Pátek 18.9.2020 2/2020 

40 Pátek 2.10.2020 2/2020 

42 Pátek 16.10.2020 2/2020 
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OSLAVY 30 LET SVOBODY 

OSLAVY 30 LET SVOBODY V BROZANECH NAD OHŘÍ 

V pátek 15. listopadu začaly v naší obci oslavy k výročí třiceti 

let od sametové revoluce. Celá základní škola se ve dvou 

etapách podívala do sokolovny na výstavu 30 LET SVOBODY. 

Pro děti zde byla připravena projekce s přednáškou „Každý 

může změnit svět“.  

V neděli 17. listopadu byla celý 

den otevřena pro veřejnost 

sokolovna. Probíhala zde 

výstava 30 let svobody.  

K vidění zde byla expozice 

„Havel v kostce“ zapůjčena  

z knihovny Václava Havla  

v Praze, interaktivní výstava 

„Střípky revoluce“ od Festivalu 

svobody. Pomocí aplikace v 

chytrém telefonu se fotografie 

na plakátcích proměnily ve videa. Největší zájem veřejnosti 

byl samozřejmě o výtvarné práce našich dětí. Nejlepší práce 

budou odměněny v novém roce, až budou všechny třídy 

opět zpátky ve škole. V 14.15 zazpíval Brozanský školní sbor 

pod vedením Mgr. Jany Harazímové. Po nich vystoupil 

smíšený pěvecký sbor melodie z Libochovic.  

V 17.00 jsme se společně sešli na náměstí u pomníku, kde 

jsme zazpívali několik písní, včetně hymny a zapálili jsme 

svíčky. Pro děti byla připravena stezka při svíčkách. Dole  

u pomníku děti dostaly do klopy trikoloru a při svíčkách 

vystoupaly po schodišti na historickou tvrz. Ve sklepení se 

podepsaly do velkého srdce a dostaly malou odměnu. 

Celodenních oslav se zúčastnilo přes 120 osob v sokolovně  

a přes 100 osob se nás sešlo u pomníku. Děkujeme všem 

občanům, pro které není svoboda samozřejmost a svobodně 

přišli za svobodu poděkovat.   Mgr. Martina Danišková 
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T. J. SOKOL INFORMUJE 

Přejeme všem našim členům a příznivcům 

radostné Vánoce a vše dobré v novém roce!  

DĚKUJEME VŠEM CVIČITELŮM A CVIČITELKÁM, 

kteří ve svém volném čase dobrovolně, s radostí  

a bez nároku na mzdu s dětmi cvičí a trénují! Díky Danu 

Kubíkovi, Ivče Živcové, Mařence Šifaldové, Mařence 

Havlíkové, Martině Daniškové, Milušce Pojerové, Svatavě 

Syrové a Hance Dvořákové. DĚKUJEME TAKÉ VŠEM DĚTEM ZA 

JEJICH NADŠENÍ, SE KTERÝM DO SOKOLA CHODÍ. LETOS 

S NÁMI CHODÍ CVIČIT 90 DĚTÍ! (Všestranné cvičení pro 

nejmenší: 25 dětí, cvičení pro 1. - 2. třídu: 18 dětí, cvičení pro 

3. – 7. třídu: 18 dětí, Kin-ball: 15 dětí, volejbal: 14 dětí.) 

VŠESTRANNÉ CVIČENÍ  

Letošní zájem dětí o všestranné cvičení je tak velký, že jsme 

museli cvičení pro školáky rozdělit na dvě skupiny. Cvičíme 

každý pátek: mladší školáci od 12 hod., starší školáci od 13 

hod. a od 14.15 předškolní a nejmenší děti. 

VOLEJBALOVÉ TRÉNINKY pro děti probíhají každé úterý od 

16.30. Od 18 hod. jsou tréninky pro dospělé. 
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KIN-BALL  

Kin-ball pro děti je každou středu od 17 hod. Od ledna začne 

také Kin-ball pro starší děti (8., 9. třída) spolu s dospělými. 

Zájemci se mohou hlásit u Hanky Dvořákové, tel.: 775912559. 

Více informací a fotografií najdete na webu: 

tjsokolbrozany.blogspot.cz. Nově nás také může sledovat na 

instagramu sokolbrozany, či facebooku T. J. Sokol Brozany.  

BARBORKY 

29. listopadu přinesly tři Barborky malou nadílku pro nejmenší 

děti. Děkujeme cvičitelce Marii Havlíkové, která Barborky 

každoročně připravuje. 
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MIKULÁŠSKÁ 

Mikulášskou pro nejmenší i pro školáky jsme měli ve dvou 

etapách 6. prosince. Pro školáky tentokrát netradičně, 

s dětmi ze školní družiny. Společně jsme se sešli ve sportovní 

hale, kde byla připravena opičí dráha a ukázka cvičení 

našich dětí. Děti, které byly převlečeny za čertíky, se nám 

předvedly při módní přehlídce. Všichni si zatančili „tanec 

s koštětem“ a vyzkoušeli hod bramborou do dálky. 

STROJENÍ STROMEČKŮ PRO ZVÍŘÁTKA 

13. prosince jsme společně s dětmi ze školní družiny nazdobili 

stromečky v lese a zvířátkám přinesli něco málo k snědku. 

VOLEJBAL – POSLEDNÍ SMEČ 

V pátek 27. prosince se od 17 hodin uskuteční ve sportovní 

hale „Poslední smeč“. Přátelé a příznivci volejbalu jsou vítáni! 

ZAMYKÁNÍ OHŘE 

V sobotu 28. prosince zamkneme Ohře poslední plavbou 

v tomto roce. 
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ÚSPĚŠNÉ SOKOLSKÉ AKCE za rok 2019: 

• Silvestrovský výstup 30. 12., Novoroční Oblík, 1.1. Lovoš  

• 16. 1. „Jan Palach 50“ - setkání u pomníku 

• 18. 1. „Povídání z cest“ - Maroko a nejvyšší hora Atlasu – 

Jan a Eva Syrových, Skoro rok v Indonésii – Petr Vácha 

• 9. 2. „Jizerská 50“ - František Řebíček 

• 29. 3. „Šibřinky“  

• 18. 4. „Velikonoční hrkání“ 

• 19. 4. Chůze po lajně pro školní a předškolní děti 

• 8. 6. Sokolský výlet – prameny Úslavy, Nepomuk, 

Žinkovy, Sušice, Rožmitál pod Třemšínem 

• 16. 6. Podřipská laťka – závody ve skoku do výšky  

• 21. 6. Dětské šibřinky  

• 21. 8. Setkání u pomníku, připomínka okupace v roce 

1968 

• 20. 9. Spolu v pohybu – ukázka cvičebních hodin pro 

veřejnost  

• 8. 10. Den sokolstva – setkání u sochy sv. Jana, průvod 

k řece, vypouštění světélkujících lodiček po Ohři 

• 28. 10. Sokolský běh republiky, Terezín  

• 30. 11. Barborky  

• 6. 12. Mikulášská spolu se ŠD 

• 13. 12. Strojení stromečků pro zvířátka spolu se ŠD 

• 27. 12. Poslední smeč 

• 29. 12. Zamykání Ohře 

•  

„CYKLOAKCE“ T. J. Sokol Brozany za rok 2019: 

• 20. – 26. 1. Kořenov – běžky  

• 23. 2. Dlouhá louka – běžky  

• 31. 5. – 1. 6. Ostrý – spaní pod širákem  

• 6. – 9. 6. Pramen Úslavy – cyklistika 

• 27. – 28. 7. Černíkovice – pěší turistika a kolo  

• 7. – 13. 9. Slovensko Kalameny – pěší turistika a kolo  

• 29. 9. Opárno – ukončení cyklistické sezony  

• 2. 11. Varhošť, Holý vrch 

Za TJ Sokol Brozany: Mgr. Martina Danišková 
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SPOLEK BROZANY INFORMUJE 

Naším záměrem je podpořit vědomí, že pro 

přírodu můžeme jednoduchým způsobem 

udělat hodně dobrého. Například 

podporujeme hnízdění  

a přezimování ptáků umísťováním  

a pravidelnou údržbou ptačích budek  

a v zimě přikrmováním. Už v loňském roce 

jsme proto zakoupili budky  

a krmítka, o které pečují členové našeho 

spolku. Pořídili jsme také pro ptáčky různé 

druhy krmení a dobrot. Letos v tomto 

programu úspěšně pokračujeme. 

 V letošním roce jsme se také zapojili do celonárodní iniciativy 

vysazování nových stromů. Výsadba stromů významně 

přispívá k adaptaci na změnu klimatu, čistšímu ovzduší, 

podporuje zadržování vody v krajině, snižuje erozi půdy. 

Stromy výrazně zlepšují vzhled krajiny, v parném létě dávají 

stín a jsou na rozdíl od některých lidských výtvorů krásné. 

Ideální dobou pro vysazování stromů je období vegetačního 

klidu. Stromy tak mohou veškerou svou sílu soustředit na 

uchycení se na novém místě. Nejlépe je sázet na jaře 

(březen, duben) anebo na podzim (říjen, listopad).  

Po projednání s obcí jsme 

vybrali dvě lokality v 

našem okolí vhodné pro 

výsadbu stromů – první 

na Klimentě u křížku při 

cestě do Hostěnic  

a druhé v Brozanech u 

křížku vedle silnice na 

Hostěnice. V těchto 

místech vysadili členové 

a příznivci našeho spolku pro ochranu přírody  

2 poměrně vzrostlé lípy srdčité.  Věříme, že vydrží a nenajde 

se nikdo, kdo by je poničil.     Za Spolek Brozany: Helena Smolová  
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VYSTOUPENÍ PĚVECKÉHO SBORU 

DEN PRO IZRAEL 

V neděli 1. 12. 2019 se 6 členů Brozanského školního sboru 

zúčastnilo akce s názvem Den pro Izrael. Vystoupili jsme  

v Litoměřicích v modlitebně svobodného evangelikálního 

sboru ICHTHYS, kde probíhala přednáška RNDr. Mojmíra 

Kalluse, předsedy ICEJ ČR na téma Židovsko-křesťanské 

tradice. Zazpívali jsme celkem 7 písní. Tři písně na úvod před 

přednáškou a čtyři po přednášce. Na závěr zazněla v našem 

podání izraelská hymna a celý program jsme ukončili. Těšíme 

se na příští rok. Děkuji rodičům, že děti dovezli do Litoměřic  

a zpět a dětem za plné nasazení při vystoupení v tak malém 

počtu. 

 

VYSTOUPENÍ PŘI ROZSVĚCENÍ 

VÁNOČNÍHO STROMU 

Poslední listopadový pátek byl 

dnem, kdy se náš školní sbor mohl 

opět představit. Zpívali jsme při 

rozsvěcení vánočního stromu  

v Brozanech nad Ohří. Měli jsme 

velikou trému, protože před tolika 

posluchači jsme ještě nikdy 

nezpívali. Také to bylo znát. 

Trémou jsme zapomněli slova  

u některých písniček. Paní 

učitelka Harazímová se na nás 

mračila, usmívala se, klapala 

pusou, kulila oči, ale nic 

nepomohlo. Naše vystoupení 

zachránily dvě poslední písně – 

Prosinec a Zafúkané. Ty se nám 

skutečně podařily a dokonce  

s námi i někteří posluchači zpívali. 

Pan starosta Ing. Václav Bešta  

a pan farář Adrian Zemek pronesli 
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milá slova a strom byl slavnostně rozsvícen. Po proslovech  

a našem vystoupení zazněly dechové nástroje v podání 

dechového kvinteta Mgr. Pavla Šourka. Celý program 

ukončilo “Bezejmenné trio“ v podání Mgr. Jany Harazímové, 

Marie Moravcové a Martina Stehlíka. K poslechu si mohli 

občané dopřát výborného svařáku od pana Novotného. 

Těšíme se na příští rok a slibujeme, že se všechna slova 

naučíme :-). 

 
 

SAMETOVÝ KONCERT K 30 LETŮM SVOBODY 

17. listopadu 1989 se náš Brozanský školní sbor předvedl  

na velmi pěkné akci pořádané Sokolem a kulturní komisí 

městyse Brozany n. O. – Sametový koncert. 

Úvodní slovo pronesla Mgr. Martina Danišková, která 

připomněla, že naše země vždy svobodná nebyla. Mnoho lidí 

za pravdu a za svobodu položilo i svůj život nebo o svobodu 

a důstojnost přišlo v komunistických vězeních. Připomněla 

oběti totalitního režimu a nutnost nezapomínat, protože 

český národ má velmi krátkou paměť. Po projevu 

následovalo naše vystoupení. 

Pět písní, které jsme zazpívali, jsme trénovali už od září. Byly to 

písně: Pocestný, Láska z pohádky Tajemství staré bambitky, 

Riu riu, Náměšť a Starý příběh. Sklidili jsme zasloužený potlesk. 

Po našem vystoupení jsme si mohli poslechnout smíšený 

pěvecký sbor Melodie z Libochovic. Konečně jsme slyšeli živě 

i velký sbor, který nás inspiroval. Koncert byl doplněn krásnou 

výstavou prací žáků naší školy a fotografickými materiály, 
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knihami, časopisy, plakáty apod. z dob před rokem 1989. 

Klobouk dolů před prací Mgr. Martiny Daniškové, která celou 

výstavu realizovala. Děkujeme, že jsme se mohli této slavnosti 

zúčastnit. 

 
 

V neděli 8. 12. 2019 vystupoval Brozanský školní sbor  

v Rochově při rozsvěcení vánočního stromu. Bohužel, místo 

sboru stál na improvizovaném pódiu jen hlouček 5 dětí z 15. 

Ty však naši školu reprezentovaly se ctí. Zpívaly čistě, znaly 

slova a bylo je dobře slyšet.  Po vystoupení našeho pidi 

sborečku zahrál pro potěchu všech zúčastněných Podřipský 

kvintet a příjemný podvečer ještě doplnilo trio ve složení Mgr. 

Jana Harazímová, Marie Moravcová a Martin Stehlík, které 

zazpívalo několik vánočních písní. Zúčastněné děti dostaly  

za odměnu balíček s dobrotami. Děkujeme obci Rochov  

za pozvání a těšíme se (doufám, že ve větším počtu) na příští 

rok. Také chci poděkovat rodičům, kteří své děti ve sborovém 

zpěvu podporují, za spolupráci. 

Adventní zpívání proběhlo 16. 12. 2019 od 18 hodin  

v kostele svatého Gotharda. Zazpíval Brozanský školní sbor  

a trio ve složení Mgr. Jana Harazímová, Marie Moravcová  

a Martin Stehlík. Bližší informace se dozvíte v příštím 

Zpravodaji.  

 
Vedoucí pěveckého sboru: Mgr. Jana Harazímová 
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MŠ A ZŠ INFORMUJÍ 
 

ADVENTNÍ HEMŽENÍ 

Ve vzduchu už je cítit vůně jehličí, 

vanilky, skořice a dětského těšení na 

kouzelnou vánoční atmosféru.  

 

V předvánočním čase jsou již tradicí koncerty školního sboru 

pod vedením sbormistryně Mgr. Jany Harazímové a nebylo 

tomu jinak ani letos.  

 

Malí zpěváci a zpěvačky zahájili koncertem k výročí  

17. listopadu během Sametového koncertu pořádaného 

místní sokolskou organizací a kulturní komisí městyse.  

V rámci oslav 17. listopadu byl pro děti připraven program  

s připomínkou historických událostí z let 1939 a 1989, kde se 

žáci dozvěděli také zajímavé informace o životě Václava 

Havla. 

 

Děti také zazpívaly u rozsvěcení vánočního stromku  

v Brozanech v pátek 29. listopadu a hned v neděli 1. prosince 

na Dni pro Izrael, kde v podání našich sboristů zazněly 

hebrejské písně i izraelská hymna. V neděli 8. prosince pak 

svými písněmi s vánoční a zimní tématikou navodili sváteční 

atmosféru při rozsvěcení vánočního stromu v Rochově. 

Adventní turné školního sboru vyvrcholilo při Vánočním 

zpívání v kostele sv. Gotharda v pondělí 16. prosince.  

 

Ve čtvrtek 5. prosince se to ve škole hemžilo čerty a anděly.  

Deváťáci se ujali svého mikulášského úkolu a navštívili 

všechny třídy a díky sv. Mikuláši si čerti nakonec nikoho 

neodnesli. Pekelníci navštívili také školní družinu, kde se 

mohutně čertovalo v pátek 6. prosince. 

 

V pondělí 16. prosince proběhla adventní dílna, kdy se škola 

proměnila v továrničku na vánoční dekorace, které pak žáci 
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devátého ročníku během jarmarku nabídli k prodeji na 

Palackého náměstí před prodejnou COOP. Brozanští 

kolemjdoucí a pocestní si mohli před zraky sv. Jana zakoupit 

výrobky dětí a vyzdobit si jimi své příbytky.  

 
Užijte společné chvíle radosti, 

kupte si rybí filé bez kostí. 

Ať vánočka vám vykyne, 

a štěstí ať vás nemine. 

V novém roce 2020, 

mějte domov, kam budete se vracet. 

 

Krásné Vánoce, kopec štěstí a železné zdraví v novém roce 

přeje kolektiv ZŠ a MŠ Brozany nad Ohří. 
 

Za MŠ a ZŠ Brozany nad Ohří.: Mgr. Radka Krunclová 

GREEN HORSE INFORMUJE 

Kolektiv Green Horse děkuje za přízeň rodičům i dětem a těší 

se na příjemné chovatelské chvíle v novém roce 2020.   

K vánoční zdravici se připojuje i veškerá naše zvěř.  

Jaké jsou zvířecí emoce, 

když přiblíží se Vánoce? 

Nejhorší budou obavy kapří, 

že i když berou rybník napříč, 

tak přes veškeré snažení 

do sítí budou lapeni. 

Povzbudit kapry jde tu ztuha, 

Leč kluci, 

třeba si někdo koupí pstruha. 

Ať s vámi bydlí kůň či křeček, 

dejte mu něco pod stromeček. 

 

Vánoce naplněné radostí všech kolem Vás a v novém roce 

2020 ať Vám koně jdou.  

Za Green Horse, z. s.: Mgr. Radka Krunclová  
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ŠKOLNÍ DRUŽINA INFORMUJE 

V pátek 1. listopadu probíhala ve školní družině večerní 

stezka odvahy Strašidelný les. První skupinka s rodiči se 

vydala v 17 hodin směrem k lesu. Další skupinky v určitých 

intervalech následovaly. V lese je čekala spousta 

překvapení. Například kostlivci, vodník, paní pavučnice, 

netopýři, modrý éter a pirát. Lesem pobíhala mrtvá nevěsta. 

Pro odvážné děti připravily bytosti na svých stanovištích 

nelehké úkoly, jako třeba odemykaly zámky, házely očima 

na plechovky, skládaly puzzle ryby, předváděly své 

schopnosti, tahaly ze strašidelné truhly havěť, a na konci  

si musely od piráta vybojovat odměnu. Cesta zpátky 

směřovala do školní družiny, kde každého čekalo 

občerstvení, teplý čaj a káva. Děti si zde pohrály a rodiče 

popovídali. Všichni se loučili ve večerních hodinách unavení 

a spokojení. Vychovatelky školní družiny děkují všem 

rodičům, kteří pomáhali s přípravou a průběhem akce 

Strašidelný les. Též rodičům, co přišli s dětmi se bát a pobavit 

u šálku čaje a kávy. 

   
 

Vedoucí vychovatelka ŠD: Milena Zázvorková  
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RYBÁŘI INFORMUJÍ 

Vážení občané, kolegové rybáři, 

 i v posledním čísle ZPRAVODAJE, Vás rybáři budou 

informovat, co se u nich událo v posledních měsících roku 

2019. Blíží se konec roku, prožíváme adventní čas, čekají nás 

vánoční svátky a rybářům se blíží konec sezóny. Budeme 

bilancovat, jaká byla sezóna, jak jsme splnili vytýčené úkoly 

a jak se zarybnil rybářský revír Ohře 1. Každý vlastník 

povolenky musí do 15. ledna příštího roku odevzdat 

vyplněnou, ale i třeba prázdnou povolenku, to když neměl 

žádný úlovek a podle toho zjistí, jak byl úspěšný rybář. Dále 

rybář musí do konce dubna zaplatit členský příspěvek ve výši 

500 Kč a mít splněnou brigádnickou povinnost.  

Už je ale i dost rybářů, co jdou k vodě ne pro maso, ale jen 

pro radost strávit příjemný čas v přírodě a v této hektické 

době si odpočinout a zbavit se starostí a načerpat nové síly. 

Zarybňovací plán byl splněn a řeka byla velice dobře 

zarybněna – vysadil se kapr obecný, amur bílý, lín obecný,  

v květnu plůdek štiky 25-30 mm a v říjnu candát 8–9 cm.  

V chovném rybníku je zakomorováno 17 000 ks násady kapra 

K1. Na jaře, až to počasí dovolí, se velká část násady K1 sloví 

a převeze do chovného rybníka v Třebušíně. Je to tak proto, 

že MO ČRS Litoměřice díky velkému suchu, nemá kde kapříky 

zakomorovat. Po splnění všech povinností si mohou 

nedočkaví rybáři zajet do Litoměřic koupit povolenku na rok 

2020.   

Hájeni do 16. června jsou jen dravci, ostatní ryby dle 

rybářského řádu se mohou lovit po celý rok. I nadále má 

okoun míru na Ohři 1-20 cm a štika 60 cm, pozor na to. Od 

října do března mohou rybáři lovit od 5.00 do 22.00 hodin. 

Potom je to od 04.00 do 24.00 hod. Skončila doba výlovů, 

doba výlovů vánočních kaprů a začne jejich prodej. 

Vánoční kapři jsou českou tradicí a rybí maso je zdravé. 
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Ví se, že ryby jako vývojově nejstarší obratlovci (přes 400 mil. 

let) mají velice nedokonale vyvinutý nervový systém, který 

není schopen vědomé vnímání bolesti zprostředkovat. 

Přesto žádám rybáře, aby se u vody k rybám chovali šetrně, 

ohleduplně a podle rybářského řádu. Všechny problémy se 

v uplynulém období nevyřešily. Některé jsou i mimo možnosti 

ČRS. Velmi tíživá je situace na pstruhových revírech. Téměř 

vymizel lipan a smráká se i nad pstruhem obecným – s tím se 

pojí problémy s rybožravými predátory. I přes některá 

negativa bylo uplynulé období pro ČRS úspěšné. Svaz je 

hospodářsky stabilní, ekonomicky a početně posílil  

a poskytuje svým členům slušné možnosti rybolovu za příznivé 

ceny.  

Poslední den v roce se výbor MS Doksany tradičně v 13.00 

hodin sejde u jezu v Doksanech. Zde zapálíme svíčky, uctíme 

památku zesnulých kamarádů rybářů a rozloučíme se  

s řekou. 

Letos naše řady opustil dlouholetý rybář a člen výboru Jarda 

Hřava. Své úkoly plnil svědomitě, byl dobrý rybář i kamarád. 

Začátkem prosince zemřel náš dlouholetý člen Olda Stejskal 

z Doksan. Čest jejich památce!  

MVE na jezu v Hostěnicích – je o čem psát, dějí se věci! To co 

níže píši, je se souhlasem Vaška a Oldy. V listopadu náš 

předseda MS Vašek Šťástka, Olda Krejčí za spolek Brozany  

a starostové Budyně nad Ohří a Brozan nad Ohří převzali 

rozhodnutí Ministerstva životního prostředí. Toto důležité 

rozhodnutí obdrželi všichni účastníci řízení, kteří se odvolali,  

a na vědomí bylo dáno: 

- Povodí Ohře s. p. Chomutov 

- Agentura ochrany přírody a krajiny ČR a Správa 

Chráněné krajinné oblasti české středohoří – 

Litoměřice  

- Agentura ochrany přírody a krajiny ČR – Praha Chodov 

- Krajský úřad Ústeckého kraje, odbor životního prostředí 

a zemědělství - Ústí n/Labem  
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Před tím musím všem sdělit, že hlavním tahounem tzv. na 

branku, dle mého názoru, je velký milovník přírody a místní 

lokality Olda Krejčí z Hostěnic. Ano i Vašek Šťástka a další 

tomuto problému věnují hodně, hodně svého 

drahocenného volného času. Dělají to pro dobro věci, pro 

občany Hostěnic, Brozan n/Ohří, pro chataře, pro stovky 

rekreantů, proto, aby nebyl suchý jez, aby byl zachován 

ekosystém, aby řeka Ohře zůstal řekou, aby veřejný zájem  

o ochranu přírody zvítězil nad zájmem investora.   

Naopak investor KM – PRONA a.s. měl v plánu zahájení 

provozu již v červnu 2014, ale takový odpor zdaleka nečekal. 

Může se však připravit na to, že v boji ani trochu nepolevíme.  

Teď dovolte trochu podrobněji – není a nebylo to tak 

jednoduché.  Krajský úřad jako orgán státní správy ochrany 

přírody a krajiny příslušný podle § 77a odst. 5, písm. h ZOPK, 

podle § 56 ods.1 a odst. 2 písm. c ZOPK povolil rozhodnutím 

č. j. KUUK/ 57891/2019/ZPZ ze dne 30. 4. 2019 žadateli 

zastoupeném na základě plné moci výjimku ze základních 

ochranných podmínek zvláště chráněných druhů živočichů 

dle § 50 zákona.  

Krajský úřad postoupil zmíněná odvolání podle § 88 odst. 

1zákona č.500/20004 Sb., správní řád Ministerstvu životního 

prostředí jako odvolacímu orgánu, které po jeho 

přezkoumání rozhodlo takto:  

Výrok: MŽP příslušné jako odvolací orgán podle § 89 odst. 1 

zákona č.500/2004 Sb. správní řád, za použití § 89 odst. 2 a § 

90 odst. 1 písm. b) správního řádu  

Ruší napadené rozhodnutí krajského úřadu č. j. KUUK 

/57891/2019 ZPZ ze dne 30. 4. 2019 a věc vrací k novému 

projednání a rozhodnutí. To proto, že ministerstvo dospělo  

k závěru, že napadené rozhodnutí trpí takovými vadami, že 

jedinou možností je jeho zrušení a vrácení krajskému úřadu 

k novému projednání a rozhodnutí. To je pro nás veliký 

úspěch, a to úspěch všech našich jednání, důkazů, 

argumentů a vyžadování dodržování práva na odvolání dle 

správního řádu.  
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V dalším řízení musí být ještě více podrobně popsána pozitiva 

a negativa realizace záměru / zváženy jednotlivé veřejné 

zájmy a veřejný zájem na ochraně přírody a proti nim 

postaveny soukromé zájmy/. Tedy naše argumenty byly 

správné, přesvědčivé, ale nic není prohráno, ale definitivně 

ani vyhráno. Pokračujeme dál. Rozhodnutí má celkem  

9 stránek formátu A4.  

Proti tomuto rozhodnutí o odvolání se nelze podle § 91 odst. 

1 správního řádu odvolat. Díky tomu jsme vyhráli další bitvu, 

ale ne válku, jak říká Olda Krejčí.  

V České republice je celkem 1600 MVE do výkonu 10 MW, 

jsou na potocích, říčkách, řekách a všude jsou jen a jen 

problémy. Stěžují se hlavně rybáři. O tom by hodně mohli 

vyprávět a psát rybáři na dolním toku řeky Ploučnice  

u Děčína, kde jsou čtyři MVE. V období 2017–2018 poklesla 

výroba elektřiny MVE o 17 %.  Prostě není voda, bez ní se 

turbíny netočí. Provozovatelé mají povinnost udržovat 

stanovený tzv. sanační průtok, tedy stálý průtok vody  

v původním korytě vodního toku z ekologických důvodů.  

To se však někdy porušuje. Z bohaté zkušenosti víme, že se 

těžko hledá viník a dokazuje se porušení provozního řádu  

a manipulačního řádu. Tolik tedy k MVE. Pokud bude něco 

nového, budete opět informováni v příštím čísle. 

Vážení občané, kolegové rybáři, užijte si dny volna a klidu 

pořádně, nikam nespěchejte, věnujte se rodině, dělejte jen 

to, co vás baví, máte rádi, a co vás naplňuje. Hektických dnů 

si většina z vás užije v příštím roce 2020 dost a dost, taková je 

dnes doba a pochybuji, že se v tomto ohledu něco brzo 

změní. 

Výbor MS Doksany Vám proto přeje hezké vánoce, klid, 

pohodu, zdraví, dobrý vstup do nového roku 2020 a úspěšný 

celý rok, rybářům hezké chvíle u vody a pěkné úlovky. 

S pozdravem Petrův zdar!      
  

Za MS Doksany: Jan Šlosr, jednatel 
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HOSTĚNICE INFORMUJÍ 

Je tu prosinec, období 

kalendářní zimy a sníh 

stále nikde. Mráz rovněž 

stále nic moc, i když 

řidiči možná párkrát 

ráno škrábali přední skla 

svých aut. Jsou tu však 

určitě poslední dny 

letošního roku, které si 

zaslouží podívat se do 

svého pomyslného 

zpětného zrcátka 

konstatovat, co a jak se 

událo.  

Já se jen tak namátkově podívám, co se událo v našich 

Hostěnicích.  Možná na něco zapomenu, tak mi to promiňte. 

Především začátkem roku jsme si začali zvykat na nové 

„nadzemní“ velkokapacitní kontejnery, které zkulturnily celý 

proces shromažďování a odvozu tříděného odpadu. Nikdo si 

určitě nemůže stěžovat. Podařilo se rovněž rozběhnout další 

kolo tvorby územního plánu Městyse, v němž je snad poprvé 

od konce druhé světové války zahrnout i katastr Hostěnice, 

včetně dvou chatových osad. Každý občan včetně 

(chatařů) měl možnost po celý rok vyjádřit své připomínky  

k návrhu umístěném na webových stránkách Městysu.  

V novém roce tudíž můžeme očekávat vypořádání se se 

všemi připomínkami a vypracování další varianty územního 

plánu. Věřím, že veřejného projednávání se zúčastní 

maximální počet občanů k prosazení veřejného zájmu 

rozvoje. V naší obci došlo i k poměrně dosti změnám majitelů 

nemovitostí, což mělo a má pozitivní vliv na vnější stav staveb 

a vzhled k jejich okolí. Velmi pozitivní stav každý mohl 

zaznamenat u jezu v části bývalého skleníku, ale i několika 

objektů na návsi u mostku a památné lípy.  
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A co se nepodařilo? Nepodařilo se nám opět prosadit 

opravu komunikace pod bývalým statkem a řešení 

systematického řešení svozu a likvidace domovních kalů.  

S opravou komunikace bohužel musíme ještě počkat do 

doby kdy se, buď zcela utrhne, nebo až se dostane do plánu 

oprav SUS.  

Problematice likvidaci fekálií se snad ale zřejmě blýská na 

lepší časy, neboť byla zařazena do návrhu územního plánu  

a to návrhem výstavby ČOV pod mostem D8. Uvidíme, jak se 

vše dál vyvine, abychom jako obec s více jak 100 majiteli 

žump a septiků se dostali základním životním standardem 

skutečně do 21. století a nezůstali naopak v „době 

kamenné“.  

Nepodařilo se nám doposud smysluplně vyřešit narůst 

dlouhodobě zaparkovaných, resp. odstavených aut (a 

všeho jiného) na zelené ploše veřejného prostranství a 

označení památné LÍPY vysazené po roku 1945 u studny či 

mostku  

a vytvoření odpočinkové zóny poblíž či v rámci dětského 

hřiště. Naopak byla dobrovolníky vysazena další symbolická 

LÍPA u křížku cestou na Kliment, která čeká rovněž na své 

označení a umístění „odpočinkové“ lavičky.   

Za největší úspěch v našem katastr Hostěnice z dosahem na 

celý Městys a celé okolí Dolního Poohří bylo vítězství všech 

odpůrců proti výstavbě MVE (malé vodní elektrárny) na jezu 

Hostěnice – Písty. Považujte to všichni jako malý dárek členů 

spolku Brozany a rybářů MO ČRS Doksany pod letošní 

vánoční stromeček. Zrušení rozhodnutí však není úplné 

zastavení myšlenky investora, proto musíme pokračovat  

v nastoupeném trendu i v následujícím roce.  

Na závěr končícího roku 2019 i na závěr předposledního 

odstavce tohoto příspěvku, mi dovolte poděkovat vám všem 

za pochopení a spolupráci při dosavadní realizaci úsilí všech 

našich zastupitelů v rozvoji našich obou obcí a požádat  

k součinnosti při stanovování žádoucích priorit rozvoje. 
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Ještě jedno „provozní“ upozornění všem chodcům. Je 

celkově potěšením a pro zdraví prospěšné vydat se na 

okružní procházku z Brozan do Hostěnic a naopak. Ale pozor: 

vycházíte-li nyní do tmavé nezasněžené krajiny za světla 

okolo 16 hodiny, tak již za půl hodiny je TMA tmoucí a bez 

čelovky, nebo baterky, nebo reflexního značení – hrozí 

nebezpečná srážka s motorovým vozidlem. 

 

SETKÁNÍ SPOLUOBČANŮ 

HOSTĚNIC A DALŠÍCH ZÁJEMCŮ 

BUDE OPĚT A TRADIČNĚ 24. 12. PO 

16 HODINĚ 

Respektive po rozsvícení 

veřejného osvětlení a krásného 

vánočního stromku na návsi u 

mostku v Hostěnicích. 

Přeji vám vše nejlepší, hodně 

zdraví a spokojenosti v roce 2020. RSDr. Oldřich Krejčí, MBA  

SPORT TEAM INFORMUJE 

PŘEDBĚŽNÝ PŘEHLED SPORTOVNÍCH AKCÍ V ROCE 2020: 

• sobota 7. března – Běh na Boreč - 16. ročník 

• pátek 8. května – Běh do schodů o pohár starosty 

městyse - 13. ročník 

• sobota 30. května – Běh okolo Hostěnic - 18. ročník 

• červenec – Camping Cup – přesný termín bude 

upřesněn - 21. ročník 

• sobota 25. července – Hostěnický triatlon - 18. ročník 

Zároveň bych chtěl jménem celého Sport teamu Brozany 

poděkovat za přízeň a popřát všem občanům Brozan  

a Hostěnic hezké prožití Vánoc, hodně zdraví, štěstí a jen to 

nejlepší do roku 2020. 
Za SPORT TEAM, z. s.: Mgr. Jan Řebíček 
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INFORMACE NA ZÁVĚR 

Děkuji přispěvatelům za spolupráci při vytváření našeho 

obecního Zpravodaje. Přeji všem čtenářům radostné a klidné 

Vánoce. V novém roce hodně štěstí, zdraví, lásky a naděje. 

 

Termíny redakčních uzávěrek pro rok 2020: 

14. února 2020 

17. dubna 2020 

19. června 2020 

21. srpna 2020 

16. října 2020 

11. prosince 2020

Kontakt: Mgr. Martina Danišková 

zpravodaj@brozanynadohri.cz 
 

Občasník ZPRAVODAJ MĚSTYSE BROZANY NAD OHŘÍ.  

Za obsah článků odpovídá jejich autor. 

Vydává městys Brozany nad Ohří, IČO 00263397.  

Je evidován na MK ČR pod č. j.: E 18608. 
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